
Referat bestyrelsesmøde Yderhavnen  
Dato: 10/02-2025 

Deltagere: Christian, Michael, Rene, Erik og Mads, Kim, Michael Hein (HB) deltager på 
punkt “IT Udvalget”. 

 
Fraværende: Ingen. 

IT Udvalget 
HB har lavet et it-udvalg, der kigger på anvendelse på tværs af klubben, og er derfor på 
besøg for at høre om hvad vi har brug for. Har vi de rigtige værktøjer, er der ting der kan 
gøres bedre ift. F.eks. kommunikation med medlemmer etc. 

Behov og ønsker blev diskuteret, der bliver opsamling senere på foråret. 

Formanden har ordet 
Møde med HB. 

- Tale om en dramatisk generalforsamling 
- Der er nedsat et antal udvalg, herunder moleudvalg. 
- Der er ønske om et nyhedsbrev på tværs af hele klubben. 

I morgen, tirsdag 11/2, har formanden møde med Isfuglen og kommunen vedr. Arealet 
foran isfuglen, således at der ikke bliver langtidsparkeret. 

Der er enighed mellem Yderhavnen og Isfuglen om fælles affaldsløsning, dette 
diskuteres også på mødet i morgen. 

Økonomien v. Erik 
Der er ikke så meget nu, der faktureres kontingenter 1. april.  

Der er kommet moms penge retur, tilbagebetaling til HB udestår. Der er lidt flere 
udgifter forbundet med automaten end forventet, men det forventes at kunne holdes 
inden for budget på trods.  

Der er kommet styr på elmåleren, der var sat penge på sidste års regnskab, så det er på 
plads. 

Broen v. Kim 
Der er lavet lys på bro 2, relæet var slået fra.  

Lejekontrakten på bro 2 er forlænget - det sker årligt. Det skal ske i HB. 

Der blev talt om hvorvidt man kan bygge en flåde til vedligeholdelse af bro etc.  



Huset v. Michael 
Der er pris på at få lagt fliser på hele vores område, prisen er kr. 350.- pr. M2, samlet 
58.000 med moms, og kr. 4.000.- for at få kørt jord væk. 

Der er kikket på møbler i Ikea, bl.a. sofa, skabe og bord + 6 stole. Det vil være mere 
optimalt med 2 borde – og 12 stole. Beløb, kr. 17.000 med moms, og inkl. 12 pladser 
24.500.-  

De gamle borde og stole kan formentligt sælges for et lille beløb. 

Jesper må gå i gang med en indsamling, som forslået til generalforsamlingen. Michael 
taler med Jesper. 

Michael aftaler tid med Mads og Michael Sommer ift. Gennemgang. 

Pladsmand v. Rene 
Ingen ledige pladser – det er uafklaret ift. Skolebåde. En opfordring til, at det bliver 
afklaret tidligere fremover, det er svært at komme af med pladserne hvis vi kommer for 
langt frem på året. 

Årsmærker og standere er bestilt af inderhavnen. Rene kontakter Karen fra 
inderhavnen. 

Eventuelt 
Det var ikke noget under eventuelt. 
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